
1 

 

BRMG.0012.44.2023 

 

PROTOKÓŁ NR 51 - 5/2023 

z posiedzenia 

Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 12 czerwca 2023 r. 

przy wykorzystaniu środków bezpośredniego porozumiewania się na odległość.  

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o 16:00, zakończyła o godzinie 17:30 

 

Obecność: 

W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji wg 

listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Skiba otworzył posiedzenie, powitał zebranych  

i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku został wysłany do radnych 

drogą elektroniczną – Porządek Obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

1. Rozpatrzenie skargi XY na z-cę Prezydenta 

2. Rozpatrzenie skargi Rady OPZZ na komendanta Straży Miejskiej w Gdańsku   

3. Rozpatrzenie wniosku XY 

4. Rozpatrzenie skargi XY rep. przez XY 

5. Rozpatrzenie skargi XY na pracownika Miejskiego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności 

6. Rozpatrzenie skargi XY  

7. Rozpatrzenie skargi XY 

8. Rozpatrzenie petycji XY   

9. Wolne wnioski, sprawy bieżące, korespondencja. 

 

Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –  3 głosami „za” - przyjęła proponowany porządek. 
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 PUNKT 1 

 

Rozpatrzenie skargi XY na z-cę Prezydenta 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną i się z nimi 

zapoznali. Poprosił Mecenasa o kilka słów pod kątem formalnoprawnym. 

 

Andrzej Bodakowski - radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował skargę zgodnie z jej treścią. Dodał, że trudno znaleźć w skardze 

sprecyzowany zarzut do z-cy Prezydenta Piotra Kryszewskiego.  

 

Karolina Pacholska - Zastępca Dyrektora ds. nadzoru i gospodarowania 

zasobem Gdańskie Nieruchomości 

Wyjaśniła, że przy rozpatrywaniu poprzedniej skargi, wspominała o konflikcie 

sąsiedzkim w tym budynku. Dodała, że nie zawsze każdy będzie zadowolony  

z właścicieli, jeżeli chodzi o podejmowane uchwały. Powiedziała, że XY jest 

pełnomocnikiem XY. To pan XY podejmuje decyzję jako właściciel. Co prawda XY 

na stałe mieszka za granicą i podczas jego nieobecności decyzje podejmuje jego 

pełnomocnik. Gdańskie Nieruchomości wspominały, że jest to kłopot, dlatego, że 

interes samego mocodawcy kłóci się z interesem jego pełnomocnika i jest bardzo 

duży problem. Natomiast z punktu widzenia prawa XY posiada pełnomocnictwo, 

więc może się wypowiadać w tym zakresie jak właściciel. Dodała, że uchwały, które 

tutaj w tym piśmie XY wskazuje, 2 z nich zostały zrealizowane. Dotyczą one 

odwodnienia budynku, czyli tak na dobrą sprawę tego co XY zarzuca Gdańskim 

Nieruchomością i zastępcy Prezydenta.  Powiedziała, że polegały one na 

wykonaniu dojścia do budynku z jednoczesnym udrożnieniem oraz zostały 

wymienione rynny nad wejściem do piwnicy XY. Natomiast kwestia zadaszenia nie 

może być wykonana, ponieważ XY nie rozebrał zgodnie z decyzją, a raczej rozebrał, 

a następnie odbudował nielegalnie dobudówkę przy budynku, która fizycznie 

utrudnia wykonanie tego zadaszenia i ono będzie wykonane jak XY rozbierze to, 

co jest dzisiaj nielegalnie wybudowane. Powiedziała, dlaczego nie jest wykonane 

zadaszenie. Rynny i odwodnienie jest zrobione. To jest realizacja 2 ostatnich 

wymienionych w tym piśmie uchwał. Dodała, że jeżeli chodzi o inne prace to na 

zebraniu w marcu zarządca przedstawił oferty wykonawców wykonania instalacji 

gazowej, która jest w bardzo złym stanie. Z przeglądu wynika, że muszą się tym 

zająć bo zagraża mieszkańcom. Zostaną na tę chwilę jeszcze kominy i to też wynika 
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z przeglądów, natomiast w tej chwili nie stać nas na to. Dodała, że byli gotowi jako 

Wspólnota jako gmina Miasta Gdańska dokonać jednorazowych wpłat, natomiast 

muszą słuchać również innych właścicieli. Wyjaśniła, że jest to mała wspólnota  

i muszą zadecydować wszyscy. Uważa, że w tej chwili jako jeden z właścicieli mający 

32% w tej wspólnocie, wykonują wszystko rzetelnie i uważa, że na tą chwilę w tej 

wspólnocie nie ma większego problemu poza tym, że XY faktycznie nie zgadza się, 

ale dziwne, bo jego syn podpisuje się pod uchwałami i działają zgodnie z tymi 

uchwałami.  

 

Jan Perucki – członek komisji  

Powiedział, że sam rozmawiał z XY i deklarował, że skargi wycofa. Powiedział, ze 

rozumie obawy skarżącego natomiast jasno zostało wyjaśnione, że wspólnota 

podejmie działania kiedy nielegalna dobudówka zostanie rozebrana. Nie widzi 

uzasadnienia zarzutów poruszanych w skardze.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji  

Przewodniczący po przeprowadzonej dyskusji, zaproponował rozstrzygnięcie,  

w którym uznaje się za bezzasadną skargę wniesioną na zastępcę Prezydenta 

Miasta Gdańska Piotra Kryszewskiego przez XY, w imieniu którego działa jego 

pełnomocnik XY, ponieważ nie znalazły potwierdzenia zarzuty braku jego nadzoru 

nad działalnością Gdańskich Nieruchomości w zakresie gospodarowania 

majątkiem komunalnym. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

6 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Gdańska uznała 

za bezzasadną skargę wniesioną na zastępcę Prezydenta Miasta Gdańska Piotra 

Kryszewskiego przez XY, w imieniu którego działa jego pełnomocnik XY, ponieważ 

nie znalazły potwierdzenia zarzuty braku jego nadzoru nad działalnością 

Gdańskich Nieruchomości w zakresie gospodarowania majątkiem komunalnym. 

 

PUNKT 2 

 

Rozpatrzenie skargi Rady OPZZ na komendanta Straży Miejskiej w Gdańsku   
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną i się z nimi 

zapoznali. Przeczytał treść pisma wystosowanego przez komisję do Rady OPZZ. 

Komisja nie otrzymała jeszcze odpowiedzi. W związku z tym Przewodniczący 

zaproponował przełożenie rozpatrzenie skargi na następne posiedzenie komisji. 

 

Głosów nie było. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji przełożyła rozpatrzenie skargi na następne 

posiedzenie komisji.  

 

 PUNKT 3 

 

Rozpatrzenie wniosku XY 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną i się z nimi 

zapoznali. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Powiedział, że brak jest adresu wnoszącego wniosek. Zgodnie z par. 8 ust. 1 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków należy wniosek pozostawić bez 

rozpoznania. Przytoczył treść paragrafu.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie, w którym pozostawia się bez rozpoznania wniosek 

Pana XY z dnia 29 maja 2023 roku z uwagi na brak formalny  

tj. niepodanie adresu wnoszącego wniosek.  

 

Głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 
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USTALENIA KOMISJI: 

6 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji pozostawiła bez rozpoznania 

wniosek Pana XY z dnia 29 maja 2023 roku z uwagi na brak formalny  

tj. niepodanie adresu wnoszącego wniosek.  

 

PUNKT 4 

 

Rozpatrzenie skargi XY rep. przez XY 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że Radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. Poinformował, 

że nadal ustalany jest kontakt telefoniczny z XY. W związku z powyższym punkt 

rozpatrzenia skargi XY został przełożony na następne posiedzenie komisji. 

 

Głosów nie było.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji przełożyła rozpatrzenie skargi XY rep. Przez 

XY na kolejne posiedzenie komisji. 

 

PUNKT 5 

 

Rozpatrzenie skargi XY na pracownika Miejskiego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Przypomniał krótko sprawę XY. Powiedział, że kontaktował się z XY i skarżący 

wyjaśnił, że jeśli otrzyma informację dotyczącą pracowników wskazanych  

w skardze to wycofa ją. Zaproponował sprawę przełożyć na następne posiedzenie 

komisji.  

 

Głosów nie było.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji przełożyła rozpatrzenie skargi na następne 

posiedzenie komisji.  
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PUNKT 6 

 

Rozpatrzenie skargi XY 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że Radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował skargę zgodnie z treścią. Przypomniał, że zostało wysłane wezwanie do 

usunięcia braków pod rygorem pozostawienia bez rozpatrzenia. Odpowiedzi nie 

otrzymaliśmy.  

 

Wojciech Błaszkowski – członek komisji 

Powiedział, że nie ma wątpliwości co do tego, że skargę należy pozostawić bez 

rozpoznania. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie, w którym pozostawia się bez rozpoznania skargę 

XY z dnia 13 marca 2023 roku z uwagi na brak uzupełnienia skargi oraz złożenia 

wyjaśnień w terminie wskazanym w wezwaniu podmiotu rozpoznającego skargę.  

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

6 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji pozostawia bez 

rozpoznania skargę XY z dnia 13 marca 2023 roku z uwagi na brak uzupełnienia 

skargi oraz złożenia wyjaśnień w terminie wskazanym w wezwaniu podmiotu 

rozpoznającego skargę.  

 

 

PUNKT 7 

 

Rozpatrzenie skargi XY 
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną i się z nimi 

zapoznali. Poprosił kilka słów jeśli chodzi o aspekty formalne pisma. 

 

Andrzej Bodakowski - radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował skargę zgodnie z treścią. Przypomniał, że sprawa omawiana była już na 

poprzednim posiedzeniu. W dalszym ciągu nie wiadomo kto składa skargę.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował, żeby wystąpić do skarżącej o doprecyzowanie. W związku  

z powyższym proponuje przełożyć rozpatrzenie skargi na kolejne posiedzenie. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji przełożyła rozpatrzenie skargi na kolejne 

posiedzenie komisji.  

 

PUNKT 8 

 

Rozpatrzenie petycji XY 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną i się z nimi 

zapoznali.  

 

Andrzej Bodakowski - radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował pismo zgodnie z treścią. Dodał, ze Rada Miasta Gdańska nie jest 

upoważniona do stawiania takich znaków. Wyjaśnił również, że pismo to należy 

traktować jako wniosek.  

 

Jan Perucki – członek komisji 

Wyjaśnił, że są dwie komisje, które zajmują się tego typu sprawami. Uważa, że 

należy przekazać sprawę do organu właściwego. 
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie, w którym Rada Miasta Gdańska przekazuje 

zgodnie z właściwością wniosek XY  z dnia 10 maja 2023 roku, dotyczący 

umieszczenia znaków drogowych przy ul. Stare Domki w Gdańsku do Gdańskiego 

Zarządu Dróg i Zieleni. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że Rada Miasta 

Gdańska przekazuje zgodnie z właściwością wniosek XY  z dnia 10 maja 2023 roku, 

dotyczący umieszczenia znaków drogowych przy ul. Stare Domki w Gdańsku do 

Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni. 

 

     PUNKT 9 

 

Wolne wnioski, sprawy bieżące, korespondencja. 

 

 

Nie było żadnych wniosków i korespondencji. Przewodniczący przypomniał  

o projektach uchwał. 

 

 

Przewodniczący  

                                                                         Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

 

           /-/ Andrzej Skiba 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Mikita - Biuro Rady Miasta Gdańska 

* anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z Ustawą z 10.05.2018r. o ochronie danych osobowych: Dz.U. z 2018r. poz. 1000, 1669,   

z 2019 r. poz. 1781. 


